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Protokół Nr I/18

z obrad sesji Rady Powiatu Hajnowskiego

w dniu 20 listopada 2018 r.

w sali nr 12 Starostwa Powiatowego w Hajnówce

( początek sesji - godz. 15:00, koniec - godz. 19:09)

 

           

            Do punktu 1-go:

            Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz poprosiła wszystkich zebranych o powstanie i odsłuchanie hymnu państwowego Rzeczypospolitej
Polskiej.

             Obrady I sesji VI kadencji Rady Powiatu Hajnowskiego otworzyła Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz: Witam serdecznie
wszystkich zebranych na I sesji Rady Powiatu Hajnowskiego. Zacznę od odczytania postanowienia Komisarza Wyborczego w Białymstoku z dnia 7 listopada
2018r.

            Na podstawie art. 15 ust. 6 ustawy o samorządzie powiatowym pierwszą sesję nowo wybranej Rady Powiatu do czasu wyboru przewodniczącego rady
prowadzi, najmłodszy chciałam powiedzieć, ale napisali, najstarszy i to mi przypadła taka godność, najstarszy wiekiem radny obecny na sesji. Zatem otwieram I
sesję Rady Powiatu Hajnowskiego. I tutaj przeczytam Postanowienie Komisarza Wyborczego w Białymstoku( zał. Nr …3….)

            Informuję, że dzisiaj skład naszej rady wynosi 17 osób i wszyscy są obecni ( lista obecności radnych zał. Nr …1….), co stanowi kworum niezbędne do
prowadzenia obrad umożliwiające przeprowadzenie wyborów i podejmowanie prawomocnych uchwał.

            Witam bardzo serdecznie Pana Starostę Mirosława Romaniuka, który jeszcze dzisiaj jest starostą, Pani wicestarosty nie ma i członków zarządu V
kadencji, jeden jest, to ja. Witam wszystkich radnych. Witam bardzo serdecznie Przewodniczącego Powiatowej Komisji Wyborczej Pana Grzegorza Piotra Fronta,
witam bardzo serdecznie. Witam również radnego sejmiku Mikołaja Janowskiego. Witam Przewodniczącą Rady Miasta Hajnówka Panią Walentynę Pietroczuk (
lista obecności gości, zał. Nr …2…). Witam Telewizję Kablową, za pośrednictwem której transmisja obrad sesji będzie przekazywana dla mieszkańców naszego
powiatu, witam wszystkich odbiorców przed telewizorami, naszych mieszkańców miasta i powiatu. Nasze obrady będą transmitowane na żywo i są udostępnione
na stronie internetowej powiatu hajnowskiego www.powiat.hajnowka.pl. Kto nie będzie mógł na bieżąco obejrzeć w telewizji kablowej, to niech sobie nas
na internecie ogląda.

 

Do punktu 2-go:

            Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz: Proszę Pana Sędziego o wręczenie zaświadczeń o wyborze radnego.

Przewodniczący Powiatowej Komisji Wyborczej Grzegorz Piotr Front: Dzień dobry Państwu, nazywam się Grzegorz Front, miałem przyjemność
przewodniczyć pracom Powiatowej Komisji Wyborczej w Hajnówce. Podsumowaniem naszych prac jest wręczenie zaświadczeń o wyborze radnych Powiatu
Hajnowskiego. Na tym prace Komisji wyborczej się kończą. Z tego miejsca chciałem bardzo serdecznie podziękować wszystkim członkom Powiatowej Komisji
Wyborczej za zaangażowanie w pracę, za sumienność, rzetelność, za poświęcony czas, wysiłek, a także oprócz tego Pani Sekretarz Powiatu Danucie Roli za
zaangażowanie w organizację pracy Powiatowej Komisji Wyborczej i Pani Violetcie Miniuk za pomoc od strony technicznej, organizacyjnej, a także innym
osobom, które brały udział w organizacji i przeprowadzeniu tych wyborów.

 

 Następnie Przewodniczący Powiatowej Komisji Wyborczej wręczył wszystkim obecnym radnym zaświadczenia o wyborze na radnego. Zaświadczenia otrzymali:
Piotr Filimoniuk, Jarosław Gerasimiuk, Alla Gryc, Mateusz Damian Gutowski, Jan Korcz, Krystyna Kośko, Bogusław Szczepan Łabędzki, Mirosław Łukianiuk,
Lech Jan Michalak, Tamara Moroz, Roman Ostapczuk, Krzysztof Eugeniusz Petruk, Mirosław Romaniuk, Piotr Rybak, Olga Rygorowicz, Eugeniusz Saczko,
Andrzej Skiepko.

 

 Przewodniczący Komisji Wyborczej Grzegorz Piotr Front: Kończąc pracę Powiatowej Komisji, jako Przewodniczący, chciałem pogratulować wszystkim
jeszcze raz wyboru, życzyć powodzenia w pracy jako radnych Powiatu Hajnowskiego, życzyć sukcesów, owocnej pracy i abyście Państwo kierowali się jako ideą
naczelną, nadrzędną wspólnym dobrem powiatu, dobrem ludzi, którzy na Państwa głosowali, ale także tych, którzy swojego zaufania Państwu nie powierzyli.
Proszę myśleć o dobru wszystkich mieszkańców Powiatu Hajnowskiego, może w mniejszym zakresie pragnę apelować abyście Państwo pomyśleli o własnym
interesie politycznym, który również Państwu towarzyszy. To jest takie moje przesłanie, które pozwalam sobie do Państwa skierować. Wszystkiego dobrego.

 

 

Do punktu 3-go:

 

            Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz: Żaden radny nie może być radnym, jak nie złoży ślubowania. Radny przed objęciem
mandatu składa ślubowanie. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: "Tak mi dopomóż Bóg". Radny osobiście składa ślubowanie poprzez odczytanie
roty ślubowania. Będę odczytywać nazwiska radnych z listy obecności w celu złożenia ślubowania.

 

Protokół Nr I/18 z obrad sesji Rady Powiatu Hajnowskiego w dniu 20 listopada 2018 r.

http://www.powiat.hajnowka.pl/


Pan Piotr Filimoniuk: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa
Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

Pan Jarosław Gerasimiuk: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa
Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

Pani Alla Gryc: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego,
czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej.
Tak mi dopomóż Bóg.

 

Pan Jan Korcz: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego,
czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej.
Tak mi dopomóż Bóg.

Pan Mateusz Damian Gutowski: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów
Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

Pani Krystyna Kośko: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa
Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

Pan Bogusław Szczepan Łabędzki: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów
Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

Pan Mirosław Łukianiuk: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa
Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

Pan Lech Jan Michalak: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa
Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

Pani Tamara Moroz: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa
Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

 

Pan Roman Ostapczuk: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa
Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

 

Pan Krzysztof Eugeniusz Petruk: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów
Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

 

Pan Mirosław Romaniuk: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa
Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

 

Pan Piotr Rybak: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego,
czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej.
Tak mi dopomóż Bóg.

 

Pani Olga Rygorowicz: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa
Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

Pan Eugeniusz Saczko: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa
Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

Pan Andrzej Skiepko: Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa
Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw
Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.

 

            Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz: Dziękuję bardzo wszystkim za złożenie ślubowania, radni bez złożenia ślubowania nie
mogliby być radnymi. Gratuluję jeszcze raz wszystkim radnym tej kadencji, żeby tak, jak ślubowaliśmy, żeby te słowa przez całą kadencję 5-cio letnią były w
uszach i głowie, to, co przyrzekaliśmy, żebyśmy po drodze nie zgubili czegoś.

 

 

Do punktu 4-go:



Do punktu 4-go:

 

Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz: Zgodnie z załącznikiem Postanowienia Komisarza Wyborczego porządek obrad I sesji brzmi
następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze radnego.
3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych Powiatu.
4. Przedstawienie porządku obrad.
5. Wybór Komisji Skrutacyjnej.
6. Wybór Przewodniczącego Rady Powiatu.
7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Hajnowskiego.
8. Wybór Starosty Hajnowskiego.
9. Wybór Wicestarosty Hajnowskiego.

10. Wybór członków Zarządu Powiatu.
11. Zamknięcie obrad I sesji.

            Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz: Ten porządek przesłał nam Komisarz Wyborczy i on nie może być zmieniony, ale zapytam
się, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad.

            Radni uwag nie zgłosili.

            Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz: W związku z brakiem uwag dzisiejsza sesja będzie przebiegała zgodnie z odczytanym przeze
mnie porządkiem obrad.

Przewodniczący Powiatowej Komisji Wyborczej opuścił salę obrad.

 

 

Do punktu 5-go:

 

Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz: Zgodnie z porządkiem obrad musimy wybrać Komisję Skrutacyjną. Ja proponuję, żeby to była 3-
sobowa Komisja.

Radny Piotr Filimoniuk: W imieniu Komitetu PSL zgłaszam na członka Komisji Skrutacyjnej Pana Mirosława Łukianiuka.

Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz zapytała, czy radny Mirosław Łukianiuk wyraża zgodę na kandydowanie do Komisji Skrutacyjnej.

Radny Mirosław Łukianiuk wyraził zgodę.

            Radna Alla Gryc: W imieniu Porozumienia Samorządowego Puszcza Białowieska zgłaszam Pana Krzysztofa Petruka.

            Radny Krzysztof Petruk wyraził zgodę.

            Radny Piotr Rybak: Zgłaszam kandydaturę Mateusza Gutowskiego jako członka do Komisji Skrutacyjnej.

            Radny Mateusz Gutowski wyraził zgodę.

            Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz poddała pod głosowanie zaproponowany przez Radę skład Komisji Skrutacyjnej w składzie:
Mirosław Łukianiuk, Krzysztof Petruk, Mateusz Gutowski.

            Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz poinformowała, że zgodnie z § 30 ust. 1 statutu Powiatu Hajnowskiego w głosowaniu jawnym
radni głosują poprzez podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku urządzenia technicznego umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań
radnych. W przypadku gdy przeprowadzenie głosowania w sposób określony w ust. 1 nie jest możliwe z przyczyn technicznych, przewodniczący przeprowadza
głosowanie imienne. W głosowaniu imiennym wyniki odnotowuje się na imiennym wykazie radnych i ogłaszając wyniki podaje się do wiadomości informację o
tym, jak głosowali poszczególni radni.

            Przewodnicząca Obrad w kolejności alfabetycznej odczytała nazwiska radnych, natomiast radny Mirosław Łukianiuk odnotował przy nazwisku radnego,
jak glosował każdy radny obecny na sesji. Karta głosowania imiennego z wyboru składu Komisji Skrutacyjnej stanowi zał. nr 5.

Wyniki głosowania imiennego składu Komisji Skrutacyjnej:

15 głosów „za” - Piotr Filimoniuk, Jarosław Gerasimiuk, Alla Gryc, Mateusz Damian Gutowski, Jan Korcz, Krystyna Kośko, Mirosław Łukianiuk, Tamara Moroz,
Roman Ostapczuk, Krzysztof Eugeniusz Petruk, Mirosław Romaniuk, Piotr Rybak, Olga Rygorowicz, Eugeniusz Saczko, Andrzej Skiepko.

            0 głosów „przeciw”

            2 głosy „wstrzymujące się” - Bogusław Szczepan Łabędzki, Lech Jan Michalak

 

Do punktu 6 – go :

 

            Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz: Zgodnie z art.14 ust.1 ustawy o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu wybiera ze swego
grona Przewodniczącego Rady bezwzględną większością głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Proszę  o
zgłaszanie kandydatur na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu.

            Radna Alla Gryc: W imieniu Porozumienia Samorządowego Puszcza Białowieska zgłaszam na kandydata  na przewodniczącego Rady Powiatu Pana
Eugeniusza Saczko.

            Przewodnicząca Obrad zapytała, czy Pan Eugeniusz Saczko wyraża zgodę.

            Radny Eugeniusz Saczko wyraził zgodę.

            Przewodnicząca Obrad zapytała, czy są jeszcze jakieś zgłoszenia.

            Radni więcej kandydatur nie zgłosili. Przewodnicząca Obrad zamknęła listę kandydatów na przewodniczącego rady powiatu i ogłosiła 10-cio minutową
przerwę na ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej i przygotowanie kart do głosowania.



 

przerwa w obradach

 

             Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz: Wznawiam obrady I sesji po przerwie. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o
zapoznanie radnych z zasadami głosowania obowiązującymi przy wyborze Przewodniczącego Rady.

            Radny Mikołaj Łukianiuk odczytał protokół ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej ( zał. nr...4......) oraz zasady wyboru przewodniczącego rady  ( zał.
nr...6...).

            Komisja Skrutacyjna przekazała radnym karty do głosowania.

            Przewodnicząca Obrad poprosiła o opuszczenie sali obrad, na sali zostali tylko radni powiatu.

 

             głosowanie

 

 

            Po przerwie Przewodnicząca Obrad radna senior Olga Rygorowicz poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu Komisji
Skrutacyjnej w wyborach Przewodniczącego Rady Powiatu Hajnowskiego.

            Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Mirosław Łukianiuk odczytał protokół z przebiegu głosowania i podał jego wyniki, stwierdzając wybór radnego
Eugeniusza Saczko na Przewodniczącego Rady Powiatu ( protokół z głosowania w zał. nr……7...).

(z sali oklaski)

Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz: Jeszcze musimy podjąć uchwałę dotyczącą wyboru Przewodniczącego rady.

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Hajnowskiego pod głosowanie.

            Przewodnicząca Obrad w kolejności alfabetycznej odczytała nazwiska radnych, natomiast radny Mirosław Łukianiuk odnotował przy nazwisku radnego,
jak głosował każdy radny obecny na sesji. Karta głosowania imiennego uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady stanowi zał. nr …8…….

Wyniki głosowania imiennego:

15 głosów „za” - Piotr Filimoniuk, Jarosław Gerasimiuk, Alla Gryc, Mateusz Damian Gutowski, Jan Korcz, Krystyna Kośko, Mirosław Łukianiuk, Tamara Moroz,
Roman Ostapczuk, Krzysztof Eugeniusz Petruk, Mirosław Romaniuk, Piotr Rybak, Olga Rygorowicz, Eugeniusz Saczko, Andrzej Skiepko.

            2 głosy „przeciw” - Bogusław Szczepan Łabędzki, Lech Jan Michalak

            0 głosów „wstrzymujących się”.

 

 

UCHWAŁA NR I/1/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 20 listopada 2018r.

 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Hajnowskiego.

 

            Przewodnicząca Obrad Radna Senior Olga Rygorowicz: Panie Przewodniczący proszę mnie wyręczyć, zapraszam. Gratuluję i życzę, żeby wszystkie
sesje udało się Panu prowadzić szybko, dokładnie, zgodnie z oczekiwaniami radnych i naszego społeczeństwa. Życzę odporności na wszystkie stresy i na trudne
czasem pytania jakie będą zadawane na sesji. Gratuluję.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Dziękuję. Szanowni Państwo, zanim przejdziemy do kontynuacji porządku obrad naszej sesji, chciałbym
bardzo serdecznie podziękować, ale jeśli Panie i Panowie radni pozwolą, to najpierw podziękuję naszym mieszkańcom, mieszkańcom Powiatu Hajnowskiego za
udział w wyborach samorządowych, za to, że zechcieliście Państwo przyjść do urn, za to, że oddaliście głosy, bo dzięki Waszym głosom my dzisiaj możemy na
tej sali obradować. W imieniu wszystkich radnych serdecznie Państwu wszystkim dziękuję. Chciałbym też podziękować wszystkim tym, którzy razem z nami
kandydowali na radnych Rady Powiatu Hajnowskiego, ale nie uzyskali odpowiedniej liczby głosów, wiadomo, ilość mandatów jest taka a nie inna, ale ich udział
jest także bardzo ważny, także bardzo, bardzo serdecznie dziękuję też wszystkim kandydatom, którzy startowali do Rady Powiatu Hajnowskiego. W tej chwili
najszczersze podziękowania wszystkim radnym, którzy oddali głos, którzy się wstrzymali, którzy też byli przeciw, mam nadzieję, że będzie nam się pracowało
bardo dobrze. Ze swej strony zrobię wszystko, żeby rada przebiegała sprawnie, żebyśmy pracowali, tak, jak ślubowaliśmy, tak, jak wszyscy mówiliśmy w
wyborach: dla dobra mieszkańców naszego Powiatu Hajnowskiego. Zawsze to będzie mi przyświecało, zawsze będzie też przyświecało przestrzeganie prawa,
ale tak samo uczciwość wobec mieszkańców naszego powiatu.

 

 

Do punktu 7-go:

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Zanim poproszę Państwa o zgłaszanie kandydatów na wiceprzewodniczących chciałbym zapytać, czy wyrażają
Państwo zgodę, aby ta komisja skrutacyjna, która pracowała przy wyborze przewodniczącego rady, pracowała w dalszym ciągu przy kolejnych naszych
punktach.

Tak – z sali

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko:  Jeżeli nie słyszę sprzeciwu, to rozumiem, że zgodziliśmy się, żeby pracowała ta sama komisja, która
pracowała przy wyborze przewodniczącego rady. Proszę o zgłaszanie kandydatów na funkcję wiceprzewodniczącego rady powiatu.

            Radny Jarosław Gerasimiuk: W imieniu Komitetu Wyborczego PSL zgłaszam na wiceprzewodniczącego rady Piotra Filimoniuka.



            Radny Jarosław Gerasimiuk: W imieniu Komitetu Wyborczego PSL zgłaszam na wiceprzewodniczącego rady Piotra Filimoniuka.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Czy Pan Piotr Filimoniuk wyraża zgodę.

            Radny Piotr Filimoniuk: Wyrażam zgodę.

            Radna Alla Gryc: W imieniu Porozumienia Samorządowego Puszcza Białowieska zgłaszam na wiceprzewodniczącego Pana Jana Korcza.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Czy Pan Jan Korcz wyraża zgodę?

            Radny Jan Korcz: Tak, wyrażam zgodę.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Czy są jeszcze inne kandydatury? Nie widzę. Czy mają Państwo pytania do kandydatów na
wiceprzewodniczących Rady.

            Radni pytań nie zgłosili.

            Przewodniczący Rady ogłosił przerwę na przygotowanie kart do głosowania.  

            Radny Lech Jan Michalak: Może starostę i wszystkich załatwcie, bo szkoda tu siedzieć cały dzień i tak macie ustalone i co udajemy, że jest to tajne
głosowanie.

            Radny Andrzej Skiepko: Cztery lata temu....

             Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Przepraszam bardzo, przepraszam bardzo, Panowie radni, chciałem tylko przytoczyć regulamin, statut
naszego miasta, który był uchwalony w poprzedniej kadencji, który mówi, że radny zabiera głos wtedy, kiedy udzieli mu tego głosu przewodniczący. Bardzo
proszę o przestrzeganie regulaminu, który był uchwalony na poprzedniej radzie. Ogłaszam przerwę.

            przerwa

 

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko:  Wznawiam obrady sesji Rady Powiatu po przerwie. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o
zapoznanie radnych z zasadami głosowania na wiceprzewodniczących.

            Radny Mikołaj Łukianiuk odczytał zasady wyboru wiceprzewodniczących rady  
( zał. nr....9.....).

             Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawie zasad głosowania. Nie widzę. Przystąpimy do
procedury głosowania.

            Komisja Skrutacyjna przekazała radnym karty do głosowania.

            Przewodniczący Obrad poprosił o opuszczenie sali obrad, na sali zostali tylko radni powiatu.

 

             głosowanie

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Wznawiam obrady sesji po przerwie. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie
protokołu.

            Przewodniczący Komisji skrutacyjnej odczytał protokół z wyboru wiceprzewodniczących Rady, stwierdzając wybór radnego Jana Korcza i radnego Piotra
Filimoniuka na wiceprzewodniczących rady ( zał. Nr ..10.......)

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Dziękuję za przedstawienie wyników głosowania. Gratuluję Panom.

            Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady Powiatu.

            Przewodniczący Rady w kolejności alfabetycznej odczytał nazwiska radnych, natomiast radny Mirosław Łukianiuk odnotował przy nazwisku radnego, jak
glosował każdy radny obecny na sesji. Karta głosowania imiennego uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczących rady stanowi zał. nr ……11….

Wyniki głosowania imiennego:

15 głosów „za” - Piotr Filimoniuk, Jarosław Gerasimiuk, Alla Gryc, Mateusz Damian Gutowski, Jan Korcz, Krystyna Kośko, Mirosław Łukianiuk, Tamara Moroz,
Roman Ostapczuk, Krzysztof Eugeniusz Petruk, Mirosław Romaniuk, Piotr Rybak, Olga Rygorowicz, Eugeniusz Saczko, Andrzej Skiepko.

            0 głosów „przeciw”

            2 głosy „wstrzymujące się” - Bogusław Szczepan Łabędzki, Lech Jan Michalak

 

UCHWAŁA NR I/2/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 20 listopada 2018r.

 

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Hajnowskiego.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko:  Jeszcze raz gratuluję, mam nadzieję, że nasza współpraca będzie owocna dla dobra rady i dobra
mieszkańców naszego miasta.

 

 

            Do punktu 8-go:

 

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Zgodnie z art.27 ust.2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym Rada wybiera starostę
bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Proszę o zgłaszanie kandydatów na funkcję Starosty Hajnowskiego.

            Radna Alla Gryc: W imieniu Porozumienia Samorządowego Puszcza Białowieska na Starostę Powiatu Hajnowskiego zgłaszam Pana Andrzeja Skiepko.
Pozwólcie Państwo, że kilka słów dla odświeżenia informacji biograficznych. Pan Andrzej Skiepko urodził się w Narewce w 1960r. Ukończył hajnowskie Liceum
Ogólnokształcące im. M. Skłodowskiej – Curie. Ukończył Akademię Rolniczo – Techniczną w Olsztynie oraz Podyplomowe Studium Nauczycielskie w



Ogólnokształcące im. M. Skłodowskiej – Curie. Ukończył Akademię Rolniczo – Techniczną w Olsztynie oraz Podyplomowe Studium Nauczycielskie w
Białymstoku. Po powrocie na Podlasie przez kilka lat pracował jako nauczyciel wychowania fizycznego w Szkole Podstawowej w Lewkowie. Jako nauczyciel
wychowania fizycznego rozwijał zainteresowania sportem wśród młodzieży szkolnej. Pod jego kierunkiem szkoła w Lewkowie przy współzawodnictwie sportowym
szkół mniejszych awansowała do III miejsca. Przez kilka lat pracował w Narewce jako dyrektor dynamicznie rozwijającego się Ośrodka Sportu i Rekreacji.
Awansował na dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury. Za jego kadencji Gminny Ośrodek Kultury w Narewce zyskał miano doskonale prosperującego ośrodka
kultury. Został dyrektorem Hajnowskiego Domu Kultury i tę funkcję pełnił przez 8 lat. W Hajnowskim Domu Kultury wprowadził wiele nowych, ciekawych form
pracy zespołowej. Zawsze zaangażowany był w działalność społeczną poprzez udział w działaniach stowarzyszeń i organizacjach pozarządowych. Wielki
społecznik, trener dzieci, młodzieży, organizator drużyn sportowych, zawodów i spartakiad. Rekreacyjnie uprawia sport. Dwukrotnie w 2012 i 2013r był
najlepszym w kraju samorządowcem w Ogólnopolskich Igrzyskach LZS. W 2013r został najlepszym sportowcem Powiatu Hajnowskiego w kategorii OldBoy. W
przedsięwzięciach społecznych uczynny, życzliwy. Od kilkunastu lat jest największym organizatorem największej imprezy sportowo – rekreacyjnej dla dzieci
"Biegi przełajowe" w Świnorojach, turnieju piłkarskiego im. Waldka Grudzińskiego, turnieju tenisa stołowego poświęconego pamięci Jarosława Leszczyńskiego. Z
jego inicjatywy w Hajnówce była ogólnopolska impreza muzyczno – rozrywkowa "Przebojem na antenę". Przy jego wielkim zaangażowaniu odbył się pierwszy
Festiwal Pieśni Bułata Okudżawy, który jest kontynuowany w Hajnówce nadal. Jako inicjator i organizator licznych imprez sportowych i kulturalnych został
uhonorowany odznaką "Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego". W latach 2010-2014 był wicestarostą Powiatu Hajnowskiego i niezwykle aktywnie angażował się
w rozwój naszego miasta i powiatu. W ostatnich latach pełnił funkcję wiceburmistrza miasta Hajnówka. Dziękuję bardzo.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Czy Pan radny Andrzej Skiepko wyraża zgodę na kandydowanie?

            Radny Andrzej Skiepko: Wyrażam zgodę. Czy mogę dwa słowa Panie Przewodniczący?

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Jeszcze chwilę. Czy są inni kandydaci na stanowisko Starosty?

            Radni nie zgłosili więcej kandydatur na stanowisko starosty.

            Radny Andrzej Skiepko: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Bardzo serdecznie dziękuję Pani Alli Gryc za przedstawienie w tak
znakomity sposób mojej osoby. Natomiast aby takim człowiekiem być, na to się składa wiele rzeczy, przede wszystkim spotyka się na swojej drodze życia
wspaniałych ludzi. Najważniejsze wartości wyniosłem oczywiście z domu rodzinnego, miłość, szacunek do drugiej osoby, w szczególności do osób starszych,
patriotyzm lokalny, ale również narodowy. Wspaniali nauczyciele po drodze w szkole podstawowej, wymienię z nazwiska Eugeniusz Wołkowycki, w szkole
średniej Witold Łapiński, czy też wspaniali koledzy z LZS z Jurkiem Mrozem z Olsztyna, czy Bartkiem Kropakiem z Warszawy. Również w LZSie miałem
wspaniałych wychowawców sportu, do nich należy Janek Zalewski z Białegostoku. Będąc dyrektorem Domu Kultury w Narewce, świętej pamięci Pan Kazimierz
Derkowski, dawny dyrektor wydziału kultury w Białymstoku, później dyrektor Wojewódzkiego Ośrodka Kultury i Animacji, wymyślił wspaniały projekt, wspaniałą
imprezę Samorządność Tak, Samotność Nie i tutaj bardzo mocno zaangażowaliśmy się w jego działanie i do dzisiaj w zasadzie jest to kontynuowane. No i
wspaniali samorządowcy, których spotkałem po drodze mego życia już zawodowego. Wspaniałych, są to setki osób, natomiast wymienię tylko kilka osób, z
którymi współpracowałem bezpośrednio, to Mikołaj Pawilcz, wójt gminy Narewka, wieloletni wójt, to Anatol Ochryciuk, burmistrz miasta Hajnówki, wtedy byłem
dyrektorem Domu Kultury w Hajnówce, jak również Włodzimierz Pietroczuk, starosta hajnowski, gdy miałem możliwość być u jego boku wicestarostą
hajnowskim. Szanowni Państwo, myślałem, że w zasadzie te wszystkie jakby doświadczenia samorządowe, tak byłem przekonany, że już jestem takim pełnym
samorządowcem, jednak nie, dopiero czteroletnia praca zastępcy burmistrza miasta Hajnówka pod kierunkiem wspaniałego burmistrza Jerzego Siraka bardzo,
bardzo dużo się nauczyłem tej samorządności i bardzo blisko ludzi u podstaw. Dlatego dzisiaj mogę tylko złożyć serdeczne podziękowania za to, że mogę tutaj
dzisiaj z Państwem być. I tak na koniec, Szanowni Państwo, największym takim przeżyciem moim to było w okresie studiów, to było wyprowadzenie akademickiej
reprezentacji Polski na zawody międzynarodowe i gdy zagrano hymn państwowy Mazurek Dąbrowskiego, to było zagranicą, to przeżycie, do którego wracam
przy każdej okazji. Dziękuję serdecznie.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Czy Panie, Panowie radni macie pytania do kandydata?

            Radny Bogusław Szczepan Łabędzki: Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Andrzeju, znamy się wiele lat, przynajmniej ze 23, także to, co
przeczytała Pani Alla Gryc nie jest dla mnie jakąś nowiną, jednakże my dzisiaj nie mamy wybierać sportowca roku ani dyrektora domu kultury, tylko mamy
skoncentrować się na wyborze starosty powiatu. Powiatu, który nie ukrywajmy, w najlepszej sytuacji i ekonomicznej i społecznej nie jest, o czym nie mówię na
podstawie swojego subiektywnego oglądu, ale opieram się na profesjonalnych badaniach, które taką diagnozę nam, niestety, wystawiają. W związku z tym,
zanim przynajmniej ja oddam swój głos, chciałbym usłyszeć, jaki jest naprawdę Pana program, jako kandydata na starostę. Z Pana programem wyborczym nie
mogłem się zapoznać, z wielu względów, głównym jest ten, że startował Pan z innego okręgu, niż ja i przepływ informacji nie był zbyt dobry, ale zależy mi na
tym, jakie projekty gospodarcze ma Pan już w tej chwili już w planie do wprowadzenia. I tutaj prosiłbym o konkrety, nie chodzi mi o ogólne założenia, tylko chodzi
mi o to, co Pan w najbliższym roku budżetowym zamierza uruchomić, jakie projekty gospodarcze. Bardzo zależy mi, żeby Pan określił, bo to jest rzecz bardzo
sporna, Pana ugrupowanie, z którego Pan startuje, które dzisiaj Pana desygnuje na starostę, ma niestety, co jest wyrażone w dokumentach, to nie jest też mój
jakiś kaprys, tylko jest to udokumentowane, stanowisko dotyczące Lasów Państwowych na terenie naszego powiatu i Puszczy Białowieskiej i chciałbym, żeby
Pan się do tego odniósł, jaki jest Pana stosunek chociażby do współpracy z Lasami Państwowymi. Przy wejściu na teren budynku, w którym się znajdujemy, wita
nas informacja o tym, że powiat szczyci się projektem proekologicznym. Generalnie nam zależy, jako ugrupowaniu politycznemu na innym stanowisku, nam
zależy na przywróceniu gospodarki leśnej na naszym terenie, więc to na pewno przeważy na moim głosie za lub przeciw. I Panie Andrzeju, sytuacja oświatowa,
trzy szkoły średnie na naszym terenie, nie mówię o szkole specjalnej, bo to jest jak gdyby odrębny temat, ale trzy szkoły średnie, jedna z nich radzi sobie całkiem
nieźle, nie będę mówił, że jest jakąś szkołą wybitną, ale sobie radzi, dwie pozostałe niekoniecznie. Jest bardzo silne spostrzeżenie rodziców, Pan może z tym się
nie spotyka, ale tutaj na miejscu, szczególnie w czasie kampanii wyborczej spotkałem się z konkretnymi pytaniami, dlaczego np. nie utworzono w Liceum im.
Skłodowskiej dwóch klas pierwszych przy takim naborze, który się nagle zdarzył nam w tym roku, a czego wcześniej nie było. No i ostatnia sprawa, jak Pan widzi
taką sytuację społeczną miasta, wyludnianie się, wyjazd młodych ludzi z naszego terenu, jakie Pan widzi narzędzia, żeby tym problemom zaradzić. Dziękuję
bardzo.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Dziękuję bardzo. Proszę bardzo, czy są jeszcze pytania do kandydata na starostę? Jeżeli nie ma, to
zamkniemy listę pytań. Nie widzę, w związku z tym bardzo proszę Pana Andrzeja Skiepko, kandydata na starostę o odpowiedzenie na pytania.

            Radny Andrzej Skiepko: Dziękuję bardzo Panie radny Łabędzki za możliwość wypowiedzenia się na temat programu wyborczego, ale również to, co
będzie się działo w naszym powiecie, jak również w Starostwie tutaj Hajnowskim. Szanowni Państwo, przede wszystkim chciałbym jak najszybciej przygotować
krótki, ale taki skondensowany raport o inwestycjach poczynionych od początku wszystkich kadencji Rady Powiatu i wydatkowania środków na ten cel z budżetu
własnego, jak również pozyskanych środków. Niezwykle ważną sprawą jest współpraca między samorządami wszystkich szczebli, nie tylko na terenie powiatu
hajnowskiego, a więc pomiędzy gminami i powiatem hajnowskim, ale również sąsiednimi gminami i powiatami, już nie mówiąc o szczeblu wojewódzkim.
Najważniejsze sprawy, to niewątpliwie związane z komunikacją, modernizacja dróg lokalnych, powiatowych. I tu, szanowni państwo, chciałbym aby stworzyć taki
ranking przebudowy tych dróg, ale po rozmowie z wójtami, radnymi powiatu hajnowskiego, którzy pochodzą z danego terenu, aby to właśnie tam zadecydowano,
która droga jest najważniejsza powiatowa dla tego terenu. Priorytetem na pewno ciągle będzie przebudowa dróg wojewódzkich, tutaj mam na uwadze już
rozpoczętą drogę Zwodzieckie, przepraszam, Nowosady – Zabłudów, jak również musimy wszystko zrobić, aby doprowadzić do rozpoczęcia modernizacji drogi
Zwodzieckie – Juszkowy Gród. Szanowni Państwo, byłem na spotkaniu przedwyborczym w 2015r., na spotkaniu, gdzie poseł Krzysztof Jurgiel mówił o
modernizacji i w ogóle rozbudowie sieci dróg na terenie województwa podlaskiego, co mnie bardzo ucieszyło, że w przekazie tym, które słyszałem na tym
spotkaniu była droga z Zambrowa do Białowieży przez Bielsk Podlaski i Hajnówkę. I to, co było w naszym programie wyborczym, którego może autorem był tu
przewodniczący rady powiatu Eugeniusz Saczko, właśnie zabiegał o te zapisy, myślę, że musimy wszystko zrobić, aby doprowadzić do takich spotkań z
poszczególnymi samorządami na terenie przebiegu tej drogi i ten temat jakby rozpocząć. Już jak jestem tu przy komunikacji, priorytetem dla mnie, zresztą to, co
rozpoczął Pan burmistrz Jerzy Sirak poprzez spotkania z samorządami tutaj z terenu gminy Narewka, Starostwo Powiatowe, Białowieża, budowa ścieżki
rowerowej. Tu chylę czoło Panie Mikołaju Janowski za to, że znalazły się dodatkowe środki na to, aby ta ścieżka mogła mieć rozpoczęty bieg, a więc pieniądze



rowerowej. Tu chylę czoło Panie Mikołaju Janowski za to, że znalazły się dodatkowe środki na to, aby ta ścieżka mogła mieć rozpoczęty bieg, a więc pieniądze
na dokumentację. I oczywiście uruchomienie linii kolejowej Hajnówka – Białowieża, wiem, że Pan Starosta Romaniuk w tym zakresie poczynił pewne działania,
natomiast bliższych informacji na dzień dzisiejszy nie mam, myślę, że po spotkaniu z Panem Starostą będę mądrzejszy, natomiast w tym przypadku chciałbym
konsultacji z fachowcami, którzy ten temat znają na pewno lepiej ode mnie, a więc z kolejarzami. Bardzo ważna sprawa dla mnie i to było też w mojej ulotce
wyborczej i również PSLu, to jest scalanie gruntów, a więc dotyczy gmin wiejskich, nie dotyczy akurat miasta Hajnówka, dlatego też Panie Bogdanie Pan nie
musiał zobaczyć akurat tego w programie tutaj w mieście Hajnówka. Szanowni Państwo, będąc wicestarostą rozpoczęliśmy pierwsze scalanie w powiecie
hajnowskim, to jest obręb Olchówka, który został zakończony. Natomiast przez ostatnie 4 lata również chylę czoła również tutaj dla Starostwa, które pociągnęło
temat dalej, natomiast o środki również zbiegał, obecny tutaj, Pan Janowski i z tego tylko trzeba się cieszyć. W tej chwili trwa scalenie trzech obrębów i
przygotowujemy dokumenty, może już są zdane, nie wiem na dzień dzisiejszy, bo do końca na pewno roku trzeba przekazać dokumentację jeżeli chodzi o
Dubicze Cerkiewne. Tych planów scaleniowych jest więcej, natomiast trudno mi w tej chwili powiedzieć, czy będą później środki przeznaczane na ten cel. Bardzo
ważna sprawa, którą Pan dotknął, Puszczy Białowieskiej i naszego stanowiska. Trochę jestem zdziwiony, że Pan stwierdził, że nasze ugrupowanie jest jakby
przeciwne temu, co się dzieje w ogóle...

            Radny Bogusław Szczepan Łabędzki: Tak piszecie w swoich dokumentach.

            Radny Andrzej Skiepko:  Nie polemizujmy, bo tak nie wypada przy Panu Przewodniczącym, który albo zabiera głos, albo udziela. Szanowni Państwo, ja
od samego początku swoje stanowisko miałem przekonywujące, natomiast, że taki stan jest, to nie jest ani wina samorządowców, ani leśników, tylko niestety
władz centralnych. Szanowni Państwo, jeżeli w tej chwili nie mamy możliwości pozyskania drewna opałowego przez mieszkańców powiatu hajnowskiego, to coś
jest nie tak. Nie po to jeździłem do Strasburga, Luxemburga w obronie Pana ministra Szyszko, którego uważam za wspaniałego fachowca, za wspaniałego
ministra, ale coś nie było po drodze tam na górze, że niestety został odwołany, bo myśmy jego wspierali przy wszystkich jego działaniach i tak, jak tu jesteśmy, to
nie widzę osoby, która miałaby inne zdanie. Sprawy oświatowe. Często się mówi o zadłużeniu powiatu, natomiast powiem Państwu tylko tyle, jeżeli do oświaty w
trakcie kadencji dokładamy tyle, ile wynosi deficyt w powiecie to znaczy, że za dużo dokładamy i trzeba wszystko zrobić, żeby poszukać oszczędności. Tutaj, Pan
radny Łabędzki jakby wspomniał o pewnej furtce, zobaczymy, ja nie będę podejmował decyzji nigdy sam, będę miał zarząd i będę miał również wszystkich
Państwa radnych, przepraszam za słowo, do dyspozycji, będę chciał szerokiej, szerokiej konsultacji. Oczywiście tutaj Pan nie wspomniał min. o inwestycjach,
które powinny mieć miejsce, o SP ZOZ w Hajnówce, a także o pieniądzach na profilaktykę leczniczą. Będziemy wszystko robić, aby starać się, aby ten nasz
szpital był naprawdę perełką, który nie ukrywam, już na pewno jest. I współpraca z Lasami Państwowymi. Szanowni Państwo, przez wszystkie moje lata pracy i
tu osoby, które siedzą na tej sali, z lewej strony, troszkę z prawej strony, zawsze byli za tą szeroką współpracą z Lasami Państwowymi, zawsze broniliśmy
leśników w tym okresie, kiedy nie mogli się przez 8 lat odezwać i myśmy zabierali głos za nich, natomiast okazuje się, że teraz też za bardzo nie mogą mieć nic
do powiedzenia. I tu tylko nawiążę do bezpieczeństwa. Gdy zostanę starostą, pierwsza moja decyzja to jest skierowanie pisma do Zarządu Dróg Powiatowych,
aby pod względem bezpieczeństwa przejrzała wszystkie drogi, chodzi o drzewa, które niestety są pochylone, które są suche, a tak bardzo ciężko je wyciąć. To
samo będzie pismo skierowane do Zarządu Dróg Wojewódzkich, jak również Nadleśnictw wszystkich trzech i Parku Narodowego, bo to, co się dzieje w tej chwili
jadąc do Białowieży, jak i też do Narewki, masa drzew pada, pada przed samochodami, są usuwane, natomiast na nasze prośby nie ma żadnej reakcji, bo nie
można wyciąć. Także zadaję sobie też pytanie, gdzie my jesteśmy, przy obecności Pani minister ochrony środowiska też zadawałem to pytanie z prośbą o jak
najszybszą interwencję, by te drzewa, które zagrażają bezpieczeństwu, usunąć. Trzeba czekać, bo nie ma w tej chwili możliwości usunięcia, bo nie ma limitów.
Także, szanowni Państwo, problemów na pewno będzie sporo, natomiast myślę, że wszyscy razem na pewno ten wózek pociągniemy. Dziękuję bardzo.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Ogłaszam 10 min. przerwy na przygotowanie kart do głosowania.

            przerwa

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Wznawiam obrady sesji Rady Powiatu po przerwie. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o
zapoznanie radnych z zasadami głosowania na starostę.

            Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Mirosław Łukianiuk odczytał zasady wyboru starosty ( zał. Nr ....12 ....)

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko : Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawie zasad głosowania. Nie widzę. Przystąpimy do
procedury głosowania.

            głosowanie

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Wznawiam obrady sesji po przerwie. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie
protokołu.

            Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Mirosław Łukianiuk odczytał protokół z głosowania  ( zał. Nr ..13..)

Oklaski z sali,

okrzyki: Brawo

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Dziękuję za przedstawienie wyników głosowania. Serdecznie gratuluję.

            Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru Starosty Hajnowskiego.

Przewodniczący Rady w kolejności alfabetycznej odczytał nazwiska radnych, natomiast radny Mirosław Łukianiuk odnotował przy nazwisku radnego, jak
głosował każdy radny obecny na sesji. Karta głosowania imiennego uchwały w sprawie wyboru starosty stanowi zał. nr …14…….

Wyniki głosowania imiennego:

15 głosów „za” - Piotr Filimoniuk, Jarosław Gerasimiuk, Alla Gryc, Mateusz Damian Gutowski, Jan Korcz, Krystyna Kośko, Mirosław Łukianiuk, Tamara Moroz,
Roman Ostapczuk, Krzysztof Eugeniusz Petruk, Mirosław Romaniuk, Piotr Rybak, Olga Rygorowicz, Eugeniusz Saczko, Andrzej Skiepko.

            2 głosy „przeciw” -  Bogusław Szczepan Łabędzki, Lech Jan Michalak

            0 głosów „wstrzymujących się”

 

UCHWAŁA NR I/3/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 20 listopada 2018r.

 

w sprawie wyboru Starosty Hajnowskiego.

 

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Gratuluję wyboru na bardzo ważne stanowisko starosty hajnowskiego, życzę wielu sukcesów, wielu
inwestycji i jak najwięcej pieniędzy, żeby dotarło do naszego powiatu, żeby żyło nam się coraz lepiej w tym powiecie, nie za 5, nie za 6 lat, ale już w najbliższym
czasie. Jeszcze raz serdecznie gratuluję.



czasie. Jeszcze raz serdecznie gratuluję.

            Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko:  Dziękuję serdecznie. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni Państwo. Chcę szanownym Paniom i
Panom radnym serdecznie podziękować za oddany głos dzisiaj w wyborze starosty. Chcę powiedzieć, że będę starostą całego powiatu, wszystkich radnych i
mam nadzieję, że tych, których przekonałem swoim wystąpieniem, zapytaniami, które dzisiaj zadał Pan radny Łabędzki, przekonałem Państwa, natomiast tych,
których nie przekonałem, mam nadzieję, że w swojej pracy wszystko zrobię, aby przy następnych głosowaniach, chociażby na temat absolutorium byliście
Państwo wszyscy zgodni i wszyscy "za". Dziękuję serdecznie.

             Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Państwo pozwolą, tu Pan chciał przez sekundkę zabrać głos, bardzo proszę.

            Pan Wojciech Kamel: Panie Starosto, na ręce Pana składam upominek, aby Pan pamiętał przez całe 5 lat, czyli pierwszą kadencję i może i drugą, czyli
drugie 5 lat, że Pan jest starostą i żeby Pan pracował dla dobra powiatu hajnowskiego. Co to jest? To jest taki zegar, elektroniczny, nowoczesny. Jak go będzie
Pan starosta włączał, to Pan będzie pamiętał o tym, jestem starostą. Proszę bardzo. Dziękuję.

            Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko:  Dziękuję serdecznie za taki miły upominek, natomiast ja też zapytam, ile to kosztowało, żeby później jakieś tam
służby mnie nie ścigały. Na pewno będzie stał na biurku w Starostwie. Chcę jeszcze raz serdecznie podziękować, naprawdę będę starostą wszystkich
mieszkańców powiatu hajnowskiego.

             

           

            Do punktu 9-go:

 

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Zgodnie z art.27 ust.3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym Rada wybiera
wicestarostę na wniosek starosty zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Proszę Pana
starostę o zgłoszenie kandydatury na wicestarostę.

            Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko:  Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni Państwo, faktycznie, przywilejem starosty jest, że dobiera sobie
współpracowników, wicestarostę, a więc pracownika etatowego i trzech członków Zarządu. Chcę dzisiaj zgłosić na stanowisko wicestarosty doświadczonego
pracownika samorządowego w osobie Pani Joanny Kojło, obecnej tutaj na sali. Obecnie jest główną księgową w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie, radna i
członek Zarządu mijającej kadencji Rady Powiatu, również jest członkiem składu orzekającego przy PCPR odnośnie niepełnosprawności, również wspomaga
najróżniejsze stowarzyszenia pozarządowe, chociażby dla przykładu ostatnio powstałe "Amazonki". Proszę o przyjęcie kandydatury Pani Joanny Kojło na
stanowisko wicestarosty i proszę o zagłosowanie za "tak".

Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Czy Pani Joanna Kojło wyraża zgodę na kandydowanie na stanowisko wicestarosty.

            Pani Joanna Kojło: Tak, wyrażam.

            Radni nie zgłosili pytań do kandydatki i Przewodniczący Rady ogłosił przerwę celem przygotowania kart do głosowania.

Przerwa

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Wznawiam obrady sesji Rady Powiatu po przerwie. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o
zapoznanie radnych z zasadami głosowania przy wyborze wicestarosty.

            Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Mirosław Łukianiuk odczytał zasady głosowania. ( zał. Nr ...15..)

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawie zasad głosowania. Nie widzę. Przystąpimy do procedury
głosowania.

            głosowanie

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Wznawiam obrady sesji po przerwie. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie
protokołu.

            Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Mirosław Łukianiuk odczytał protokół głosowania. ( zał. Nr ...16..)

oklaski z sali

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Dziękuję za przedstawienie wyników głosowania. Serdecznie gratuluję wyboru na to ważne stanowisko,
mam nadzieję, że będzie nam się dobrze współpracowało i mam nadzieję, że będzie Pani miała same sukcesy przez kolejne 5 lat.

            Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyboru wicestarosty hajnowskiego.           

            Przewodniczący Rady w kolejności alfabetycznej odczytał nazwiska radnych, natomiast radny Mirosław Łukianiuk odnotował przy nazwisku radnego, jak
glosował każdy radny obecny na sesji. Karta głosowania imiennego uchwały w sprawie wyboru wicestarosty stanowi zał. nr …17…….

Wyniki głosowania imiennego:

15 głosów „za” - Piotr Filimoniuk, Jarosław Gerasimiuk, Alla Gryc, Mateusz Damian Gutowski, Jan Korcz, Krystyna Kośko, Mirosław Łukianiuk, Tamara Moroz,
Roman Ostapczuk, Krzysztof Eugeniusz Petruk, Mirosław Romaniuk, Piotr Rybak, Olga Rygorowicz, Eugeniusz Saczko, Andrzej Skiepko.

            1 głos „przeciw” -  Bogusław Szczepan Łabędzki,

            1 głos „wstrzymujący się”-  Lech Jan Michalak

 

UCHWAŁA NR I/4/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 20 listopada 2018r.

 

w sprawie wyboru Wicestarosty Hajnowskiego.

 

 

            Do punktu 10 - go:

           



           

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Zgodnie z art.27 ust.3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym Rada wybiera członków
zarządu na wniosek starosty zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Ponadto zgodnie z §
50 ust.1 statutu Powiatu Hajnowskiego stanowiącego załącznik do uchwały Nr XXXII/315/18 Rady Powiatu Hajnowskiego z dnia 30 sierpnia 2018r. w sprawie
uchwalenia statutu Powiatu Hajnowskiego w skład zarządu wchodzą: starosta jako jego przewodniczący, wicestarosta oraz członkowie w liczbie 3. Proszę Pana
starostę o zgłoszenie kandydatur na członków zarządu.

            Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni Państwo, na wstępie chcę pogratulować Pani Joannie Kojło
wyboru na stanowisko wicestarosty, gratuluję. Szanowni Państwo, chcę przedstawić Wysokiej Radzie propozycje osobowe do zarządy rady powiatu. Najbardziej
doświadczony pracownik samorządowy, Pani radna Olga Rygorowicz, wójt gminy Hajnówka sześciu kadencji, radna i członek zarządu Rady Powiatu mijającej
kadencji, wspiera wiele inicjatyw kulturalnych, prospołecznych, o wymiarze międzynarodowym. Osoba Pani Olgi w zarządzie gwarantuje ogromne
doświadczenie, jak również na pewno wielką pomoc przy rozstrzyganiu dość trudnych spraw, a takich na pewno będzie w kadencji, dlatego też przedstawiam
kandydaturę Pani Olgi Rygorowicz do zarządu.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Czy Pani Olga Rygorowicz wyraża zgodę?

            Radna Olga Rygorowicz: Tak, wyrażam.

            Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Kolejną osobą jest radny, Pan Jarosław Gerasimiuk, doświadczony radny Rady Powiatu czterech kadencji,
zastępca przewodniczącego Rady Powiatu, kadencji, która upłynęła. Chcę Państwu również powiedzieć, że Pan Jarosław Gerasimiuk przez te kadencje, kiedy
był wybierany cieszył się jedną z największych popularnością przy wybieraniu, a więc procent oddających głos na Pana Jarosława Gerasimiuka był jednym z
największych. Pełnił obowiązki jako doradcy rolnego w ODR w Szepietowie, oddział Hajnówka, również był członkiem Izb Rolniczych I kadencji.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Czy Pan radny Jarosław Gerasimiuk wyraża zgodę?

            Radny Jarosław Gerasimiuk: Wyrażam zgodę.

            Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Chcę również powiedzieć, że dobierając członków zarządu, chciałem też aby reprezentowali poszczególne okręgi
wyborcze. Pani Ola akurat zna gminę Hajnówka najlepiej, jak tylko może kto. Pan Jarosław Gerasimiuk reprezentuje okręg Dubicze, Czeremcha, Kleszczele i
trzecią osobą, która reprezentuje okręg Narew, Narewka, którą chcę zgłosić i przedstawić Państwu i poddać pod głosowanie to jest Pan Roman Ostapczuk. Jest
rolnikiem kilku 10-cio hektarowego gospodarstwa, gdzie uprawia przede wszystkim roślinność, radny Rady Gminy Narew mijającej kadencji i co mnie bardzo
cieszy, jest przewodniczącym komisji scaleniowej na terenie Gminy Narew obszaru Kotłówka – Koweła – Łopuchówka, a więc przeciera te, jakże ważne ślady
przy scalaniu gruntów i myślę, że będzie służył ogromnym doświadczeniem, aby te scalenia i w innych miejscach miały miejsce.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Czy Pan Roman Ostapczuk wyraża zgodę?

            Radny Roman Ostapczuk: Tak.

            Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Proszę Wysoką Radę aby za tymi przedstawionymi przeze mnie kandydaturami poprostu zagłosować.

            Radni nie zgłosili  pytań do kandydatów.

            Przewodniczący Rady ogłosił przerwę celem przygotowania kart do głosowania.

            przerwa

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko:  Wznawiam obrady sesji Rady Powiatu po przerwie. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o
zapoznanie radnych z zasadami głosowania na członków zarządu.

            Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Mirosław Łukianiuk  odczytał zasady głosowania ( zał. Nr …18....)

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawie zasad głosowania. Nie widzę. Przystąpimy do procedury
głosowania.

głosowanie

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Wznawiam obrady sesji po przerwie. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie
protokołu.

            Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Mirosław Łukianiuk odczytał protokół ( zał. Nr ..19..)

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Dziękuję za przedstawienie wyników głosowania. Serdecznie gratuluję wyboru do zarządu Rady Powiatu,
życzę owocnych obrad na zarządach i samych sukcesów dla dobra naszego powiatu. Gratuluję serdecznie.

            Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru członków Zarządu Powiatu.         

            Przewodniczący Rady w kolejności alfabetycznej odczytał nazwiska radnych, natomiast radny Mirosław Łukianiuk odnotował przy nazwisku radnego, jak
głosował każdy radny obecny na sesji. Karta głosowania imiennego uchwały w sprawie wyboru członków Zarządu Powiatu stanowi zał. nr …20…….

Wyniki głosowania imiennego:

15 głosów „za” - Piotr Filimoniuk, Jarosław Gerasimiuk, Alla Gryc, Mateusz Damian Gutowski, Jan Korcz, Krystyna Kośko, Mirosław Łukianiuk, Tamara Moroz,
Roman Ostapczuk, Krzysztof Eugeniusz Petruk, Mirosław Romaniuk, Piotr Rybak, Olga Rygorowicz, Eugeniusz Saczko, Andrzej Skiepko.

            2 głosy „przeciw” -  Bogusław Szczepan Łabędzki, Lech Jan Michalak

            0 głosów „wstrzymujących się”

 

UCHWAŁA NR I/5/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 20 listopada 2018r.

 

w sprawie wyboru członków Zarządu Powiatu.

            Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni Państwo, chcę bardzo serdecznie podziękować Paniom i
Panom radnym za ogromne poparcie mojej osoby na stanowisko starosty, jak również przedstawionych członków zarządu w osobach Pani wicestarosty i trzech
członków zarządu. Taki skład, jestem przekonany, pozwoli na merytoryczną pracę przy obradach zarządu, przy przedstawianiu propozycji na obrady Rady
Powiatu, tak, aby nasi mieszkańcy, którzy teraz nas oglądają nie tylko z samego miasta Hajnówka, ale również z terenu całego powiatu, bo takie sygnały już
dochodzą, pozwoli zapewnić stabilną pracę w Radzie, pozwoli uzyskać, to co planowaliśmy przed wyborami i mam nadzieję, że ta współpraca między zarządem,



dochodzą, pozwoli zapewnić stabilną pracę w Radzie, pozwoli uzyskać, to co planowaliśmy przed wyborami i mam nadzieję, że ta współpraca między zarządem,
miedzy starostą, między wicestarostą, a radnymi powiatu hajnowskiego będzie się układać jak najlepiej. Naprawdę, szanowni Państwo mamy do zrobienia dość
dużo i tylko poprzez dialog, tylko poprzez zrozumienie i rozmowę możemy dojść do pewnych wniosków, które będziemy przedkładać Wysokiej Radzie i wdrażać
w życie. Życzę wszystkim Państwu aby ta kadencja 5-letnia przyniosła wiele satysfakcji i obyśmy po pięciu latach pracy w tej Radzie mogli wyjść z podniesioną
głową. Wszystkim wybranym dzisiaj serdecznie gratuluję i jeszcze raz serdeczne podziękowania za ogromne poparcie, a to też zobowiązuje. Serdecznie
dziękuję.

 

Do punktu 11-go:

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Chciałbym jeszcze w imieniu swoim, ale także na pewno i Państwa podziękować Pani Oli Rygorowicz za
współprowadzenie dzisiejszej sesji Rady Powiatu, dziękuję bardzo. Bardzo serdecznie dziękuję członkom komisji skrutacyjnej, Panu przewodniczącemu, Panom
za bardzo skrupulatne liczenie głosów i dzięki Wam kończymy sesję trochę wcześniej.

            Radny Mirosław Romaniuk ( Starosta Hajnowski V kadencji Rady): Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, jako radny tej obecnej
kadencji, a Starosta mijającej chciałbym złożyć gratulacje, ale zanim gratulacje to jeszcze dwa zdania. Chciałbym też podziękować za pracę wszystkim
pracownikom, współpracownikom mijającej kadencji, kierownikom jednostek. Jeszcze raz dziękuję. Też radnym mijającej kadencji dziękuję za współpracę,
członkom zarządu serdecznie dziękuję, Panu Przewodniczącemu mijającej kadencji i wszystkim mieszkańcom za pomoc, podpowiadanie, rozmowy. Serdecznie
dziękuję. A w tym momencie chciałbym odnieść się do tematu dzisiejszej sesji, pogratulować wyboru Panu Przewodniczącemu, Wiceprzewodniczącym, Panu
staroście gratuluję, Pani wicestaroście, członkom zarządu, życzę owocnej, miłej pracy dla dobra powiatu hajnowskiego. Życzę Wam tego z całego serca, jak też
chciałem zapewnić Was, że mijająca kadencja była bardzo dobrą, udaną, wspólnie przygotowaliśmy jako zarząd projekt budżetu już na kolejny rok, złożony
został do RIO, powiem Wam, że jest to jeden, może najlepszy budżet mijających lat. Chcę jeszcze informacyjnie dodać, że został złożony wniosek na scalenia na
kolejny obiekt Dubicze Cerkiewne – Istok, obiekt wart 18 mln zł, także kolejny zarząd będzie miał tą przyjemność podpisania umowy i realizacji tego wniosku.
Podkreślę tutaj, ze 50 mln zł zakontraktowaliśmy na scalenia. W poniedziałek podpisaliśmy kolejną umowę na realizację fotowoltaiki na naszych obiektach, w
DPS w Białowieży, w szkole zawodowej, ośrodku specjalnym i środowiskowym domu samopomocy. Gratuluję jeszcze raz i życzę owocnej pracy.

            Przewodniczący Rady Eugeniusz Saczko: Na zakończenie chciałbym podziękować wszystkim pracownikom Starostwa Powiatowego, Pani Violi za
przygotowanie dzisiejszej sesji, bo bez Państwa pomocy byłoby bardzo trudno.

         W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam I sesję Rady Powiatu i dziękuję wszystkim radnym za aktywny udział w sesji.

 TRANSMISJA Z OBRAD I SESJI RADY POWIATU: https://www.youtube.com/watch?v=umrRIlU-1CI
              

 

 

            Protokołowała              Przewodnicząca Obrad                      Przewodniczył

                                                   Radna Senior                      Przewodniczący Rady Powiatu

           Violetta Miniuk                              

                                                  Olga Rygorowicz                        Eugeniusz Saczko
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